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最新消息 HOT NEWS
熱烈恭賀美克國際控股有限公司（股份編號：953）成功於香港上市
本集團很榮幸協助美克國際控股有限公司(Meike International Holdings Limited)於本年2月1日成功於香港上市。美克國際為中國快速增長的國內品牌運動服飾企業之一。他們設計、開發、生產、推廣及銷售美克品牌的休閒運動服飾產品，包括鞋履、服裝，同時亦設計、開發、推廣及銷售美克品牌的運動配件。

Congratulations to Meike International Holdings Limited (Stock Code: 953) for its successful listing in Hong Kong
We are glad to provide assistance to Meike International Holdings Limited for its successful listing in Hong Kong on 1st February, 2010. Meike International Holdings Limited is one of the fast-growing domestic sportswear enterprises in the PRC. They design, develop, produce, promote and sell leisure sportswear products, including footwear and apparel, under the Meike brand.  They also design, develop, promote and sell sports accessories under the Meike brand.

本集團於廈門及新加坡開設辦事處 
本集團奠基香港、傲視全球。繼在北京、成都、上海、深圳、廣州、澳門、日本、首爾、墨爾本設立分公司及辦事處後，本集團再於廈門及新加坡開設辦事處，並與當地銀行、政府及其他服務機構建立了緊密、牢固的合作關係。辦事處主要為客戶提供企業融資等服務。藉此，本集團可在中國市場拓展網絡、服務更多客戶。
New Branch offices set up in Xiamen and Singapore

BMI always keeps an eye on the world with its head office located in Hong Kong.  Apart from the branch offices in Beijing, Chengdu, Shanghai, Shenzhen, Guangzhou, Macau, Japan, Seoul and Melbourne, BMI has recently branched out to Xiamen and Singapore.  In the meantime, these offices have built close and solid relationship with local banks, government and other service organizations. The offices mainly provide corporate financing services, enabling BMI to expand its network and client base all over the country.
踏進國際網絡

中和邦盟評估致力擴展全球服務網絡，不但成功開拓中、港、台、日、英、美等地的評估業務，近日更進駐土耳其，與當地一家具領導地位的評估公司－Istanbul Valuation & Consulting Inc.建立合作夥伴關係，攜手開拓評估業務的新領域。是次合作一方面奠定本公司的全球地位，另一方面亦鞏固了我們的實力，為客戶提供更專業可靠的評估服務。
Expansion of International Footprint

Following our alliances with several well recognized valuation companies in the US, UK, Japan and Taiwan, BMI Appraisals has recently allied with a leading valuation company in Turkey, named Istanbul Valuation & Consulting Inc.  Istanbul Valuation & Consulting Inc. renders high quality valuation and consulting services to both multi-national and local companies and institutions in Turkey. With over 65 valuation and consulting professionals stationed in 46 cities around Turkey, Istanbul Valuation & Consulting Inc. is the sole company capable to undertake large-scale and multi-location portfolio assignments.
技術諮詢服務
為配合客戶要求及企業發展，中和邦盟評估最近推出了一項全新服務─技術諮詢服務。透過全面及專業的技術諮詢服務，我們能助客戶處理有關採礦、石油及天然氣、工業及生產工程、樹林及森林、禽畜飼養、水產及捕魚等方面的技術諮詢專案。
New Service of BMI Technical Consulting
Mining sector, no stranger to boom and bust cycles, is one of the hottest industries around. For this reason, participation and investments in China’s mining enterprises has nearly become the most popular item in the eyes of global investors, while the needs for mining valuations and technical consulting services have also been raised rapidly around the world.

BMI Technical Consulting, a member of BMI Appraisals, is formed under this circumstance that aims to cater for the demand for professional technical consulting services. We provide tailor-made technical consulting services to support our clients in aspects of mining, oil and gas, tree plantation/forestry, livestock rearing, aquaculture, capture fishery and industrial engineering, bringing the vision and the experience required to implement comprehensive solutions which meet our clients’ needs and provide a strong platform for future growth.

近期活動 CORPORATE EVENTS
2010年香港最有價值企業

中和邦盟評估獲Mediazone Group of Publications評選為 「2010年香港最有價值企業」之一 ，肯定本公司在行內的領導地位。由Mediazone Group of Publications頒發的「香港最有價值企業」殊榮，總共設有33個組別，包括銀行及金融機構、地產發展商、酒店、保險、珠寶、汽車、公用事業及旅行社等。編輯委員會按讀者對各公司的認可程度、公司過去10年的表現、貪污紀錄良好、行內地位等範疇選出獲獎公司。
Hong Kong’s Most Valuable Company 2010
BMI Appraisals has been awarded as one of Hong Kong’s Most Valuable Companies (HKMVC) 2010, which recognizes BMI Appraisals’ contribution and quality as a leading service provider. HKMVC is Hong Kong's only business award issued by the Mediazone Group of Publications. It is especially crafted to salute pioneering vision, corporate triumphs and the spirit of enterprise. The award is comprised of 33 industry categories, including banking and finance, property developers, hotels, insurance, jewelry, motoring, public utilities, travel agency, etc. The board of editors selects the winners based on readers' recognition, business performance over the last decade, no incidences of corruption and market leadership. 
鄭澤豪博士擔任《2009亞洲礦業投資開發峰會》講者

本公司鄭澤豪博士獲邀出席本年12月於上海舉行的《2009亞洲礦業投資開發峰會》，並擔任大會講者之一，分析中國及國際市場近年的礦業發展，並為香港上市公司在收購礦產業之過程提出專業見解。
Dr. Tony Cheng being speaker for Mining Asia Congress 2009
Our Dr. Tony Cheng was honored to be invited to attend the Mining Asia Congress 2009 held in Shanghai in December 2009 as a speaker to share professional insights into the recent developments of mining industry in China and overseas, as well as acquisition of mineral properties for listed companies in Hong Kong. 
2009/10年度 中和邦盟評估有限公司獎學金
中和邦盟評估對推動本地教育事業一向不遺餘力，更在2009/10年度於香港理工大學設立「中和邦盟評估有限公司獎學金」，以支持該學府的建築及地政學院之學生，表揚成績優異的學生，擴展業界人才。
BMI Appraisals Limited Scholarship 2009/10
BMI Appraisals provided a scholarship known as “BMI Appraisals Limited Scholarship” to the Hong Kong Polytechnic University in the academic year 2009/10 for students from the Faculty of Construction and Land Use in recognition of their outstanding academic performances.

「鄭澤豪博士獎學金」
為表示對基層及貧困家庭的兒童的關注，中和邦盟評估略盡綿力，特別為鮮魚行學校設立「鄭澤豪博士獎學金」，支持本地教育。鮮魚行學校大部份學生均來自基層家庭。根據上年度教育局提供的數字，全校240名學生之中，有119名來自綜援家庭或領取全額書簿津貼，可見學生大多家境困難。「鄭澤豪博士獎學金」設立的目的是表揚學業成績顯著進步的學生，並減輕這些家庭的經濟負擔，讓小朋友可以正常上學。
Dr. Tony Cheng Scholarship
BMI Appraisals devotes itself to educational enhancement from time to time. Recently, we set up a scholarship in name of our Managing Director - Dr. Tony Cheng for the poor families of minority groups or new migrants from mainland China of a local school, Fresh Fish Traders School. “Dr. Tony Cheng Scholarship” aims at providing immediate assistance to students with impressive improvements in academic results which helps to ease the financial burden on their families.

活動預告 UPCOMING EVENTS
邦盟滙駿 — 品牌營銷網路
我們將於2010年3月1日至5日在深圳開展爲期5天的密集式 「邦盟滙駿 — 品牌營銷網路 (BMI Satellites)」 專案推廣培訓計劃，屆時BMI集團將有20個部門及關聯公司參與。

首先，我們在3月1日至3日將舉辦BMI各部門的專案推介會，歷時18小時。隨後在4日至5日，各部門會開展不同形式的專案研討會及銷售培訓，屆時您可自由選擇，就感興趣的專案與各部門進行深入探討。

這次培訓的內容主要涉及服務類別、公司（部門）遠景及目標、服務收費、操作流程或技術序列、銷售技巧、集團及公司支援、利潤分配制度、銷售工具材料詳解等。BMI希望通過這項計劃，爲雙方搭建一個交流與溝通平台，實現資訊共用、互利共贏、共謀發展的長遠合作目標。

如若您對此次培訓計劃感興趣，請您隨時與我方聯繫。
BMI Satellites Training Program

The 5-days training program will be held on 1st to 5th March, 2010 in Shenzhen.  There will be over 20 departments to attend such an intensive presentation session.  After years of efforts, we have, eventually, succeeded in positioned ourselves as a well-known enterprise focusing on the provision of comprehensive, secure and reliable “one-stop” monitoring, reporting and financial planning services.  We look forward to tapping potential clients to use our IPO, M&A and investment migration services by exerting your great influence in the region and hence boost the mutual business development.  We strongly believe that, with our cooperation, our business will soon be expanded to all over the country, resulting a well-established financial and economic sales network.  It is our ultimate goal to achieve a “win-win” for both sides in the long run. If interested, join hands with us, build-up our business network – BMI Satellites.

最新成功個案 The Latest Successful Projects
· 中和邦盟評估有限公司最近完成以下的通函：

· BMI Appraisals Limited has recently completed the following successful circulars
· 邦盟匯駿專業翻譯有限公司最近完成以下招股章程：

· BMI Professional Translation Services Limited has recently completed the following successful IPOs:






